

Bratislava, 7. July 2016

Dear Colleague,

We have the honour to invite you to the **Inter-Parliamentary Conference for the Common Foreign and Security Policy and the Common Security and Defence Policy** that is being held within the framework of the Slovak Presidency of the Council of the European Union, taking place on **2 – 4 September 2016 in Bratislava.**

Please find enclosed the draft programme, general information and the registration form for the Conference. Your participation at this meeting would mean a valuable contribution to discussions and exchange of views on the key issues that Europe and our parliaments are facing today.

Please note that the registration and hotel reservation **deadline is 1 August 2016.**

We truly hope that your duties will permit you to join us at this meeting and that we will have the pleasure to welcome you in Bratislava.

Sincerely yours,



František Šebej

Chair of the Foreign Affairs Committee
of the National Council
of the Slovak Republic



Anton Hrnko

Chair of the Defence and
Security Committee
of the National Council
of the Slovak Republic

(traduction)

Bratislava, le juillet 2016

Chère collègue, cher collègue,

Nous avons l'honneur de vous transmettre l'invitation à la Conférence interparlementaire sur la Politique étrangère et de sécurité commune et la Politique de sécurité et de défense commune (**CIP PESC/PSDC**), **qui se tiendra du 2 au 4 septembre 2016 à Bratislava**, dans le cadre de la présidence slovaque du Conseil de l'Union Européenne.

Vous trouverez, ci-joint, les documents associés: le projet de programme, les informations générales ainsi que le formulaire d'enregistrement. Nous croyons que votre présence à cet événement apportera une contribution importante à nos discussions communes et aux échanges de vues sur les principaux défis à relever, à l'heure actuelle, par l'Union européenne et les parlements nationaux.

Veillez vous bien noter que **la date limite d'inscription** des participants ainsi que de la réservation d'hôtels **est fixée au 1 août 2016**.

Nous espérons sincèrement que vos obligations professionnelles vous permettront de rejoindre nous à cette rencontre et que nous aurons le plaisir de vous accueillir à Bratislava.

Cordialement,

František Šebej
Président de la Commission
des affaires étrangères
du Conseil national
de la République slovaque

Anton Hrnko
Président de la Commission
de la défense et de la sécurité
du Conseil national
de la République slovaque